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Protokół Nr XIII/25 
z sesji Rady Powiatu Drawskiego  

VII kadencji 
odbytej w dniu 24 kwietnia 2025 r. 

w sali narad Starostwa Powiatowego w Drawsku Pom. 
 
 
 

Punkt 1 (czas 00:00-03:14) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu rozpoczęła sesję o godzinie 9:01 i przywitała 
serdecznie Panie i Panów Radnych, Panów Starostę i Wicestarostę, Panią Sekretarz, 
Panią Skarbnik, kierowników jednostek, naczelników oraz wszystkich gości 
zaproszonych przybyłych na sesję oraz osoby oglądające transmisję online w tym radcę 
prawnego Pana Piotra Flatowa. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu na podstawie listy obecności stwierdziła, że w sesji 

uczestniczy 15 Radnych, tym samym Rada Powiatu jest umocowana do podjęcia 
prawomocnych uchwał. 

 
Stan ogólny Rady wynosi 17 Radnych. Nieobecni Radni: Radny Michał Chojnacki, 
Radny Karol Korczyński. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że na podstawie art. 15 ust. 1a 

ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym obrady sesji Rady Powiatu 
Drawskiego będą transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagranie obrad będzie udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej 
Powiatu Drawskiego oraz na stronie internetowej powiatu. 

 
Przybycie na sale narad Radnego Pana Karola Korczyńskiego. Stan Rady: 16 Radnych. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z § 18 ust. 2 Statutu 

Powiatu Drawskiego Radni proszeni są o odnotowanie na liście obecności godziny 
opuszczenia sali obrad i powrotu w trakcie posiedzenia. 

 
Treść listy obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Treść listy obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
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Punkt 2 (czas 03:15- 10:01) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do ustalenia 
porządku obrad XIII sesji Rady Powiatu Drawskiego. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali porządek obrad. 
 

Treść porządku obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby wnieść zmiany 
do porządku obrad sesji? 

 
Wprowadzenie zmian zgłosił Starosta Pan Jacek Kozłowski, który w imieniu 

Zarządu chciałby wnieść o wykreślenie z porządku obrad punktu 14a dotyczącego 
projektu uchwały w sprawie szczegółowego określenia warunków umorzenia w całości 
lub części, łącznie z odsetkami, odroczenia terminu płatności, rozłożenia na raty lub 
odstępowania od ustalania opłaty za pobyt dziecka w pieczy zastępczej.   

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy jeszcze ktoś chciałby wnieść zmiany do 

porządku obrad  
 
Nikt z Radnych nie zgłaszał zmian. 
  
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania 

nad wnioskiem o wykreślenie pkt. 14 ppkt. A – projektu uchwały w sprawie określenia 
warunków umorzenia w całości lub części, łącznie z odsetkami, odroczenia terminu 
płatności, rozłożenia na raty lub odstępowania od ustalania opłaty za pobyt dziecka  
w pieczy zastępczej. 

 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw”  
  0 głosach „wstrzymującym się” i 
  1 głosie „nieoddanym” 
przyjęła wniosek o wykreślenie pkt. 14 ppkt. A – projektu uchwały w sprawie określenia 
warunków umorzenia w całości lub części, łącznie z odsetkami, odroczenia terminu 
płatności, rozłożenia na raty lub odstępowania od ustalania opłaty za pobyt dziecka  
w pieczy zastępczej. 

 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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Punkt 3 (czas 10:02-11:19) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do kolejnego 
punktu porządku obrad, jakim jest przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Powiatu 
Drawskiego odbytej w dniu 28 marca 2025 r.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że protokół wyłożony był do 

wglądu w Biurze Rady Powiatu i spytała czy Radni mają pytania do protokołu  
z XII sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 28 marca 2025 r. 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania 
nad przyjęciem protokołu z XII sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 28 marca                   
2025 r. 

 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw”  
  0 głosach „wstrzymującym się” i 
  1 głosie „nieoddanym” 
przyjęła protokół z XII sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu 28 marca       
2025 r.  
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 
 

Punkt 4 (czas 11:20-14:31) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest sprawozdanie Starosty z prac Zarządu 
Powiatu w okresie między sesjami. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana Starostę Jacka 

Kozłowskiego. 
 

Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który powiedział, że każdy z Radnych 
otrzymał sprawozdanie z prac Zarządu między sesjami. Jeżeli są pytania to bardzo 
proszę.  
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Treść złożonego sprawozdania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pana 
Starosty? 

 
Głos zabrała Radna Pani B. Głowacka, która zadała pytanie do punktu 11 o treści 

„Wniosek Burmistrza Złocieńca o dofinansowanie zadania inwestycyjnego: 
„Zwiększenie naturalnej retencji jeziora Maleszowo oraz odprowadzanie wód 
opadowych do nowo wybudowanego zbiornika retencyjnego””, przy którym widnieje 
radosna wiadomość, że Zarząd pozytywnie zaopiniował wniosek i postanowił 
zaangażować się do ww. zadania. W związku z tym Pani Radna poprosiła o informację, 
jakie będzie to zaangażowanie i jakie są to zadania.  

 
Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który wyjaśnił, że Zarząd postanowił 

wspólnie z Burmistrzem Złocieńca przystąpić do tego zadania, a o zakresie tego zadania 
będzie podawania informacja na bieżąco, kiedy zostanie on określony. Kwoty, które 
będą wynikać z tego zadania również zostaną podane. Na dzień dzisiejszy została 
wydana tylko chęć współpracy.  

 
Głos Zabrała Radna Pani B. Głowacka, która zapytała czy dofinansowanie będzie 

zewnętrzne. 
 
Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który udzielił odpowiedzi, że 

najprawdopodobniej tak. A według porozumienia prowadzącym to zadanie będzie 
Burmistrz Złocieńca. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma jeszcze pytania do 

Pana Starosty? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 
 
 

Punkt 5 (czas 14:32-35:18) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są interpelacje, wnioski 
i zapytania Radnych. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała czy ktoś z Radnych chce złożyć 

interpelacje, wniosek lub zapytanie? 
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Głos zabrała Radna Pani U. Ptak, która poinformowała, że dostała dużo 
odpowiedzi na interpelacje, za co dziękuje, ale uważa, że można to było przedstawić      
w inny sposób. Pani Radna nawiązała do odpowiedzi na interpelację w sprawie uchwały 
nr LXX/461/2024, z której wynika, że to Pani Naczelnik Wydziału Edukacji 
przygotowała, składała i referowała projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Na ostatniej 
sesji Pani Radna poczuła się obrażona przez Starostę, który zarzucił jej 
nieprzygotowanie materiałów oraz to, że Radni nie wiedzieli, nad czym głosują.  
W związku z tym Pani Radna pogłębiła temat i przemyślała, że Pan Starosta doskonale 
zna statut i wie, że uchwały przygotowywanie są przez Zarząd i muszą być 
przygotowane pod głosowanie dla Radnych. Pani Radna uważa, że oskarżenia Pana 
Starosty były niesłuszne i krzywdzące, ponieważ Pani Radna nigdy nie była 
nieprzygotowana i starała się robić wszystko, co było w jej mocy. W związku  
z powyższym Pani Radna Pani U. Ptak zawnioskowała, aby Pan Starosta J. Kozłowski 
przeprosił ją za niewłaściwe wypowiedzi i nieprawdę, którą wykrzykiwał na XII sesji 
Rady w jej stronę. 
 
Treść złożonego wniosku stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
 

Głos zabrał Starosta Pan J. Kozłowski, który od razu odpowiedział Pani Radnej na 
jej wniosek mówiąc, że nadal uważa iż za jakość materiałów dostarczanych Radnym 
odpowiada Przewodniczący Rady i nie zmienił zdania. 

 
Głos zabrała Radna Pani U. Ptak, która poinformowała, że w rozdziale II Statutu 

jest wyraźny zapis, kto przygotowuje projekty uchwał i materiały dotyczące projektu 
uchwały. Paragraf 26 Statutu pkt 4, 5 i 6 Zarząd nie może uchylić się od zaopiniowania 
projektów uchwał. Zarząd przedkłada Przewodniczącemu Rady projekty uchwały. Pani 
Radna wyraźnie usłyszała na ostatniej sesji, że Pan Starosta uważa, że to ona źle 
przygotowała uchwały i dlatego było takie głosowanie a nie inne. 

 
Głos zabrał Starosta Pan J. Kozłowski, który twierdzi, że powiedział, iż 

Przewodniczący Rady odpowiada, za jakość materiałów, które przekazuje Radnym i nie 
przypomina sobie, aby na ostatniej sesji kogoś o coś oskarżał. Pan Starosta stwierdził, 
że wyraził on swoją ocenę, do której ma prawo. 

 
Głos zabrała Radna Pani U. Ptak, wyraziła swoją opinie, co do wystąpień Pana 

Starosty w mediach społecznościowych oraz o braku wyczucia w wypowiedziach.  
  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy jeszcze ktoś z Radnych chciałby złożyć 
interpelacje, wnioski lub zapytania?  
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Głos zabrał Radny Pan J. Grzymała, który złożył zapytanie dotyczące tego, czy 
znane są powody odrzucenia wniosku przez Departament Infrastruktury Sportowej                           
w Ministerstwie Sportu i Turystyki w sprawie modernizacji boisk sportowych przy 
Zespole Szkół na ul. Grunwaldzkiej w Czaplinku. Czy zostały dopełnione wszystkie 
wymogi podczas drugiego etapu składania dokumentacji papierowej wraz                                     
z wymaganymi załącznikami? 

 

Treść złożonego zapytania stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 

Głos zabrał Radny Pan K. Korczyński, który złożył zapytanie ustne, dotyczące 
uchwały w sprawie wyróżniania nagrodami/stypendiami sportowymi wyróżniających 
się młodych ludzi, którzy są uczniami szkół dla których organem prowadzącym jest 
powiat. Pan Radny zapytał, co się stało z uchwałami przed zmianami poprzedniej 
kadencji.  

Pan Radny składa również wniosek w tej sprawie, aby na tyle uczynić ją elastyczną, 
żeby młodzi ludzie nie byli pozbawiani możliwości, jakie daje powiat. (czas 
wypowiedzi: 25:24-31:30) 
 
Treść złożonego wniosku stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy jeszcze ktoś z Radnych chciałby złożyć 
interpelacje, wnioski lub zapytania?  

 
Głos zabrała Radna Pani B. Głowacka, która chciałaby się odnieść do odpowiedzi, 

którą ostatnio otrzymała na swoją interpelację. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu przerwała wypowiedź Radnej informując, że 

odpowiedzi na interpelacje są osobnym punktem porządku obrad. 
 
Głos zabrał Starosta Pan J. Kozłowski, który chciał przypomnieć, że co roku jest ten 

sam problem z tą samą uchwałą, którą próbują zmienić, aby dostosować ją do potrzeb 
wszystkich. Chcą wynagradzać młodych ludzi, ale doskonalenie takiej uchwały jest 
niezwykle trudne. Starosta mówi, że jest za tym, aby napisać uniwersalny, ale dość 
precyzyjny regulamin, aby nie mieć wątpliwości, komu wręczać nagrody. 

 
Głos zabrał Radny Pan K. Korczyński, który uzupełnił swoją wypowiedz, oraz 

podziękował Panu Staroście za zrozumienie. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu przerwała wypowiedź informując kolejny raz, że 

odpowiedzi na interpelacje są osobnym punktem porządku obrad i aby wszelkie 
dyskusje były podejmowane w odpowiednim punkcie. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy jeszcze ktoś z Radnych chciałby złożyć 
interpelacje, wnioski lub zapytania?  

 
Nikt z Radnych więcej interpelacji, wniosków i zapytań nie zgłaszał. 

 
 

Punkt 6 (czas 35:19-41:21) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest trybuna obywatelska. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś w trybunie chciałby zabrać głos? 
 
Głos zabrała Radna Rady Miejskiej w Złocieńcu Pani Romana Kowalewicz, która 

zwróciła się z prośbą o modernizację/przełożenie chodnika przyległego do ul. 
Czwartaków w Złocieńcu. Stwarza on duże niebezpieczeństwo ze względu na swoje 
nierówności. 

 
Treść złożonego wniosku stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 
Głos zabrał Starosta Pan J. Kozłowski, który odpowiedział, że ul. Czwartaków, 

która łączy 2 Brygadę Zmechanizowaną im. Marszałka Piłsudskiego z drogą nr 20 
została uznana w tamtym roku za drogę o znaczeniu militarnym, co oznacza, że Wojsko 
bierze odpowiedzialność za kształt tej drogi i nie dotyczy to planu obwodnicy. Droga 
uznana za militarną oznacza inną szerokość i nośność, dlatego Powiat nie może tego 
realizować w swoich standardach, ale ma w planie stworzyć tam ciąg rowerowo-pieszy. 
Nastąpi to po porozumieniu z Wojskiem, kto jaką część inwestycji wykonuje. Jeśli 
chodzi o wniosek, który złożyła Radna Rady Miejskiej to Starosta sprawdzi jak 
kosztochłonne byłoby przełożenie chodnika i wystosuje odpowiedz pisemną. 

 
 

Punkt 7 (czas 41:22- 53:06) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są sprawozdania  
z działalności Komisji Rady Powiatu Drawskiego w okresie między sesjami.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że 23 kwietnia 2025 roku odbyło 

się wspólne posiedzenie Komisji, w którym przewodniczyła Pani Radna Genowefa 
Polak, Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Radną G. Polak 
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– Przewodniczącą Komisji Budżetu, Gospodarki i Spraw Społeczno-Publicznych 
o przedstawienie sprawozdania z działalności w okresie między sesjami. 

 
Głos zabrała Pani Radna G. Polak – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki 

i Spraw Społeczno- Publicznych, która powiedziała, że Komisja obradowała na 
posiedzeniu wspólnym wraz z Komisją Rewizyjną w dniu 23 kwietnia 2025 r. oraz 
jednym odrębnym posiedzeniu wyjazdowym do Domu Pomocy Społecznej  
w Darskowie w dniu 11 kwietnia 2025 roku, gdzie przyjęła ich Pani Dyrektor Beata 
Szczurko i Pan Wicedyrektor Zbigniew Jakomulski, a w posiedzeniu wzięło udział  
7 członków Komisji. Pani Radna G. Polak przedstawiła omawiane na tych 
posiedzeniach sprawy. (czas wypowiedzi: 41:47-52:08)  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Radną G. Buczek 

Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o przedstawienie sprawozdania z działalności 
Komisji w okresie między sesjami.  

 
Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani Radna G. Buczek, która 

powiedziała, że Komisja obradowała na dwóch spotkaniach, pierwsze odbyło się 15 
kwietnia 2025 rok, była to kontrola Centrum Usług Wspólnych, drugie posiedzenie 
odbyło się 23 kwietnia 2025 r. i było to posiedzenie komisji wspólnej. Materiał, który 
przedstawiła Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Spraw Społeczno- 
Publicznych został omówiony i zaakceptowany przez członków Komisji Rewizyjnej. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Pana Radnego P. Tylmana o złożenie 
sprawozdania.  

 
Głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Pan Radny  

P. Tylman, który powiedział, że w okresie międzysesyjnym nie odbyło się żadne 
posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 
 

Punkt 8 (czas 53:07-54:15) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest informacja 
Przewodniczącej Rady Powiatu z prac w okresie między sesjami.  

 
Pani Przewodnicząca Rady Powiatu przygotowała sprawozdanie o tym, w jakich 

spotkaniach uczestniczyła w okresie od 28 marca 2025r. do 24 kwietnia 2025r. 
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Treść omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
 

Punkt 9 (czas 54:16-57:37) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdanie z oceny 
zasobów pomocy społecznej Powiatu Drawskiego za rok 2024. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Kamilę Kowalik 

- Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Drawsku Pomorskim. 
 

Głos zabrała Pani Kamila Kowalik, która poinformowała, że na posiedzeniu komisji 
zaprezentowała obszerne sprawozdanie, więc dziś krótko zaprezentuje najważniejsze 
kwestie sprawozdania z oceny zasobów pomocy społecznej Powiatu Drawskiego za rok 
2024. 

 
Treść omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy Państwo Radni mają jakieś pytania do 

Pani Dyrektor? 
 
Nikt z radnych Pytań nie zgłaszał. 
 
 

Punkt 10 (czas 57:38-59:32) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdanie za rok 
2024 z realizacji „Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych 
na lata 2017-2025”.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Kamilę Kowalik 

- Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Drawsku Pomorskim. 
 

Głos zabrała Pani Kamila Kowalik, która zaprezentowała sprawozdanie za rok 2024 
z realizacji „Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 
2017-2025”.  

 
Treść omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy Państwo Radni mają pytania do Pani 

Dyrektor? 
 
 Nikt z obecnych na sali Radnych nie zabrał głosu. 

 
 

Punkt 11 (czas 59:33- 01:08:39) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest informacja dotycząca 
realizacji w 2024 r. „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Powiatu 
Drawskiego na lata 2023-2028” oraz sprawozdanie dotyczące celów i działań 
określonych w „Programie promocji zatrudnienia oraz aktywizacji Lokalnego Rynku 
Pracy na lata 2023-2028”. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Wicedyrektor 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Drawsku Pomorskim – Agnieszkę Kobryś. 
 
Głos zabrała Pani Wicedyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Drawsku Pomorskim, która udzieliła informacji, że na posiedzeniu komisji 
szczegółowo omówiła raport, a dziś krótko go podsumuje. (czas wypowiedzi: 
01:00:21- 01:04:16) 

 
Treść omówionej informacji stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

  
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 

informacji? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Panią Agnieszkę Kuropatnicką  

- Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Drawsku Pomorskim o przedstawienie 
sprawozdania. 

 
Głos zabrała Pani Agnieszka Kuropatnicka, która przedstawiła w formie prezentacji 

krótkie sprawozdanie dotyczące celów i działań określonych w „Programie promocji 
zatrudnienia oraz aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy na lata 2023-2028”. (czas 
wypowiedzi: 01:04:37-01:08:35) 
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Treść omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 

 
Punkt 12( czas 01:08:52-01:10:59) 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 

Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdanie za rok 
2024 z działalności Powiatowego Dziennego Domu Samopomocy-Ośrodka 
Rehabilitacyjno-Kulturalnego w Drawsku Pomorskim oraz Filii Złocieniec. 

 
Salę narad opuścił Radny Piotr Płażalski. (godz. 10:11) 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Panią Joannę Orzepowską - Kierownika 

Powiatowego Dziennego Domu Samopomocy-Ośrodka Rehabilitacyjno-Kulturalnego 
w Drawsku Pomorskim o przedstawienie sprawozdania. 

 
Głos zabrała Pani Joanna Orzepowska, która poinformowała o tym, że na 

wczorajszej komisji bardzo obszernie poruszyli temat sprawozdania. Pani Kierownik 
powiedziała, że w sprawozdaniu nie ma tego, a warto o tym powiedzieć - jak ważny jest 
kapitał ludzki. 
 
Treść omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pani 

Kierownik? 
  
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
 

Punkt 13 (czas 01:11:02-01:12:01) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdanie                      
z działalności Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Drawsku Pomorskim za rok 
2024. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Magdalenę 

Madalińską - Dyrektora Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Drawsku Pomorskim. 
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 Glos zabrała Pani Magdalena Madalińska, która przedstawiła na posiedzeniu 
komisji bardzo obszernie sprawozdanie z działalności Placówki Opiekuńczo-
Wychowawczej w Drawsku Pomorskim za rok 2024, jeśli pojawiły się nowe pytania 
bardzo chętnie na nie odpowie. 

  
Treść omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu ogłosiła 15 minutową przerwę. 
(Czas: 01:12:05-01:31:10) 

 
 
 

Punkt 14 (czas 01:31:12-01:50:09) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim podjęcie uchwał. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 

Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim podjęcie uchwały                    
w sprawie wskazania członka Rady Powiatu Drawskiego na kandydata do składu 
komisji konkursowej. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Izabelę Krężołek- 

Naczelnika Wydziału Edukacji. 
 
Głos zabrała Pani Izabela Krężołek, która szczegółowo omówiła uzasadnienie do 

projekt uchwały.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma Pytania? 
 
 Głos zabrała Radna Pani B. Głowacka, która na wczorajszej komisji zgłosiła swoją 

kandydaturę, ale nie została wybrana. Pani Radna prosi, aby była możliwość wzięcia do 
komisji osób z dwóch Klubów Radnych. 
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Głos Starosta Pan J. Kozłowski, który poinformował, że z trzech miejsc, które ma 
Zarząd do obsadzenia jedno jest przeznaczone dla delegata wskazanego przez Radę 
Powiatu. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała zgłoszonych kandydatów i spytała, czy 

nieobecni na wczorajszej komisji Radni zgadzają się z propozycjami kandydatów do 
komisji konkursowej czy może mają inne propozycje? 

 
Nikt z Radnych propozycji nie zgłaszał.  
 

Przewodnicząca poprosiła o opiniowanie Przewodniczących Komisji. 
 
Głos zabrała Radna Pani G. Polak, która w imieniu Komisji Budżetu, Gospodarki                    

i Spraw Społeczno- Publicznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
 Głos zabrała Radna G. Buczek, która w imieniu Komisji Rewizyjnej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że kandydaci, których odczyta 
muszą potwierdzić swoją kandydaturę poprzez wyrażenie zgody. 

 
Wszyscy kandydaci tj. do Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego                               

w Czaplinku  - Pan Radny Piotr Tylman – wyraził zgodę. Do Powiatowego Centrum 
Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Drawsku Pomorskim - Radny Pan Karol 
Korczyński - wyraził zgodę. Do Zespołu Placówek Edukacyjno-Terapeutycznych                       
w Bobrowie - Radna Pani Grażyna Buczek - wyraziła zgodę. 

  
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie wskazania członka Rady Powiatu Drawskiego na kandydata do 
składu komisji konkursowej. 

 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
13 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw”  
  2 głosach „wstrzymujących się” i 

1 głosie „nieoddanych” 
podjęła uchwałę Nr XIII/100/2025 w sprawie wskazania członka Rady Powiatu 
Drawskiego na kandydata do składu komisji konkursowej. 
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  
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Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 01:31:12 - 01:40:02 

 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2025. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią 
Joannę Andrykowską - Skarbnika Powiatu. 

 
Głos zabrała Pani Joanna Andrykowska - Skarbnik Powiatu, która szczegółowo 

omówiła uzasadnienie do uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego 
na rok 2025.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Przewodnicząca poprosiła o opiniowanie Przewodniczących komisji. 
 
Głos zabrała Radna Pani G. Polak, która w imieniu Komisji Budżetu, Gospodarki                

i Spraw Społeczno- Publicznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
 Głos zabrała Radna G. Buczek, która poinformowała, że Komisja Rewizyjna 

pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2025.  
 

Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw”  
  0 głosach „wstrzymujących się” i 
  1 głosie „nieoddane” 

podjęła uchwałę Nr XIII/101/2025 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego 
na rok 2025. 

 
Treść list z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 01:40:09-01:46:18 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Drawskiego na lata 2025-2042. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią  

J. Andrykowską - Skarbnika Powiatu.  
 

Głos zabrała Pani Skarbnik Powiatu - J. Andrykowska, która szczegółowo omówiła 
uzasadnienie do uchwały. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do uchwały? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Przewodnicząca poprosiła o opiniowanie Przewodniczących komisji. 

 
 Głos zabrała Radna Pani G. Polak, która w imieniu Komisji Budżetu, Gospodarki    

i Spraw Społeczno- Publicznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
 Głos zabrała Radna G. Buczek, która poinformowała, że Komisja Rewizyjna 

pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Drawskiego na lata 2025-2042. 

 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw”  
  0 głosach „wstrzymujących się” i 
  1 głosie „nieoddane” 
podjęła uchwałę Nr XIII/102/2025 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2025-2042. 

 
Treść list z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 01:46:19-01:50:09 
 
 
 



16 
 

Punkt 15 (czas 01:50:10-02:20:45) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są odpowiedzi na 
interpelacje i zapytania.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Starostę J. Kozłowskiego. 
 
Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który odpowiedział na interpelacje                              

w sprawie boiska Radnemu Panu J. Grzymale, nie otrzymano żadnej prośby                                       
o uzupełnienie wniosku, dostaliśmy tylko informacje o tym, że wniosek nie został 
uwzględniony mimo przejścia pierwszej weryfikacji. W temacie nagród dla sportowców 
Pan Starosta udzielił odpowiedzi zaraz po złożonym wniosku. Odpowiadając na 
wniosek Pani Radnej U. Ptak Pan Starosta wyraził stanowisko w kwestii swoich 
wystąpień publicznych i sposobu przekazywania informacji dla mieszkańców. 
Poinformował, iż rozumie, że jego wypowiedzi na stronie Powiatu nie każdemu muszą 
się podobać oraz że w swoich komunikatach posługuje się językiem prostym do 
zrozumienia przez odbiorców. Pan Starosta przedstawił również przekaz zawarty  
w opublikowanych życzeniach świątecznych, które spotkały się z pozytywnym 
odbiorem przez oglądających. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos? 
 
Głos zabrała Radna Pani B. Głowacka, która zgłosiła niezadowolenie z odpowiedzi 

na interpelację opartą na informacjach od Pani Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego                         
w Drawsku Pomorskim, rodzicach uczących się tam dzieci, uczniów i nauczycieli. Pani 
Radna twierdzi, że nie ma tu konkretnych powodów negatywnego rozpatrzenia 
interpelacji. Odpowiedz, którą dostała od Naczelnika Wydziału Edukacji jest dla niej 
niezrozumiała. (czas wypowiedzi: 01:58:10-02:06:13) 

 
Salę narad opuścił Radny Waldemar Włodarczyk. (godz. 11:03) 

 
Głos zabrał Radny Pan J. Grzymała, który podziękował Staroście za szybką 

weryfikację i odpowiedź oraz poinformował, że postara się dowiedzieć, dlaczego 
wniosek nie przeszedł dalej, pomimo wcześniejszej prawidłowej weryfikacji. Będzie 
dążył do tego, aby taka informacja podana do wiadomości publicznej. 

 
Głos zabrała Radna Pani U. Ptak, która wytłumaczyła powód złożenia swojego 

wniosku. Pani Radna informuje, że nie chce być dla nikogo wrogiem po prostu walczy                        
o swoje dobre imię i nie pozwoli się obrażać. Za błędnie podjętą uchwałę według Pani 



17 
 

Radnej odpowiadają wszyscy, ponieważ każdy głosował i jeśli były wskazania do tego, 
aby coś w niej zmienić, trzeba było to zgłosić od razu. 

Radna Pani U. Ptak, poinformowała, że otrzymała odpowiedź od 
Zachodniopomorskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Koszalinie na swoją 
interpelacje w sprawie przebudowy drogi wojewódzkiej nr 173 oraz oczytała ją. 
Poinformowała, że dostała także odpowiedź na interpelacje złożone przez nią w imieniu 
Radnego Gminy Złocieniec Pana Romana Cyca, dotyczącą podjęcia działań 
zmierzających do poprawy bezpieczeństwa pieszych poruszających się ulicą 
Żeromskiego w Złocieńcu. Według Pani Radnej w odpowiedzi nie ma żadnych 
konkretnych działań, jakie zostaną podjęte, ponieważ nie wyobraża sobie tam zmiany 
organizacji ruchu. Pani Radna prosi o sprecyzowanie odpowiedzi. 

 
Głos zabrał Starosta Pan J. Kozłowski, który odniósł się do wypowiedzi Pani Radnej 

U. Ptak. Pan Starosta odpowiedział także Pani Radnej Pani B. Głowackiej, że brała ona 
udział w posiedzeniu Zarządu gdzie członkowie poinformowali ją, że są zapoznani  
z materiałami, które im dostarczyła jako załączniki do swojej interpelacji. Po długiej 
dyskusji Zarząd podjął decyzję taką, jaka została opisana w odpowiedzi. Pan Starosta 
powiedział, że nie rozumie dlaczego inni nie rozumieją powodów odrzucenia i jeszcze 
raz wytłumaczył jak to wygląda. 

 
 

Punkt 16 (czas 02:20:45-02:20:59) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są komunikaty i sprawy 
różne.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos? 
 
Nikt z Radnych nie chciał więcej zabrać głosu. 

 
 

Punkt 17 (czas 02:21:00-02:21:20) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu w związku z wyczerpaniem porządku obrad  
o godzinie 11:22 zamknęła XIII sesję Rady Powiatu Drawskiego 
i poinformowała Radnych, że protokół z sesji będzie wyłożony do wglądu  
w Wydziale Biuro Rady Powiatu. 
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Protokołowała           Przewodnicząca Rady 
 

Patrycja Szkolnicka                          Violetta Zbytek 
 
Sporządziła: Patrycja Szkolnicka 
 


